
 

 

RONDVRAAG 

Toekomst Molen De Windhond 

Onlangs heeft het College de raad een informatiebrief (rib) gestuurd over de ontwikkelingen 

rondom Molen De Windhond. In het AD Groene Hart (4 februari 2016) is vervolgens een 

artikel verschenen waarin wordt aangegeven dat de molen verkocht zal worden. Het CDA is 

met het College van mening dat de molen een belangrijk monument is voor onze gemeente 

en deelt het uitgangspunt dat de molen toegankelijk moet zijn voor het publiek. Wel heeft 

onze fractie een aantal vragen.  

1. In uw raadsinformatiebrief staat dat één van de uitgangspunten openbare 

toegankelijkheid voor het publiek is. Welke zijn de andere uitgangpunten die het 

college hanteert bij het opstellen van toekomstscenario’s? 

 

2. Op dit moment is de molen een werkend maalbedrijf, is het een uitgangspunt van de 

gemeente dat zo te houden? 

 

3. Op welke termijn denkt de wethouder de Raad toekomstscenario’s te kunnen 

voorleggen?  

 

Namens de CDA-fractie, 

Job van Meijeren 

 

https://gemeenteraad.woerden.nl/stukken/Ingekomen%20brieven/16r-00021-rib-toekomstscenarios-voor-molen-de-windhond-merged.pdf

